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Abstract (en)
[origin: US5088418A] The present invention relates to a transport pallet consisting of a base pallet (1) with a bottom inlay member (2) insertable
snugly therein, and a cover (3), in which system the bottom inlay member (2) and the cover (3) have receptacles (14) on their facing sides for
the support of objects (8), which are to be transported, arranged between them when fitted together, and the pallet individual parts (1, 2, 3) are
constructed as synthetic material deep-drawn shaped parts.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Transportpalette, bestehend aus einer Basispalette (1) mit einem in dieser formschlüssig einlegbaren
Einlegeboden (2) und einem Deckel (3), wobei der Einlegeboden (2) und der Deckel (3) an ihren einander zugekehrten Seiten Aufnahmen (14) zur
formschlüssigen Halterung von zwischen ihnen angeordneten, zu transportierenden Gegenständen (8) aufweisen sowie die Paletteneinzelteile (1, 2,
3) als Kunststofftiefziehformteile ausgebildet sind.
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